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Vragen van de leden Ronnes (CDA) en Koerhuis (VVD) aan de Minister van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht dat er fors minder 
vergunningen voor nieuwbouwwoningen zijn afgegeven (ingezonden 13 mei 
2019). 

Vraag 1
Kent u het bericht dat er fors minder vergunningen voor nieuwbouwwonin-
gen zijn afgegeven? 1 

Vraag 2
Hoe kan het volgens u dat in de eerste twee maanden van dit jaar 27 procent 
minder vergunningen voor nieuwbouwwoningen zijn afgegeven in vergelij-
king met dezelfde periode vorig jaar? 

Vraag 3
Deelt u de conclusie dat het zorgelijk is dat er nu voor het eerst sinds het 
voorjaar van 2016 een forse daling wordt geregistreerd, terwijl dat haaks 
staat op het voorgenomen beleid? 

Vraag 4
Is er naar uw mening sprake van een tijdelijke dip of is er sprake van een 
structureel probleem? Wilt u uw antwoord toelichten en wilt u daarbij de 
hoge bouwkosten en het gebrek aan bouwlocaties betrekken? 

Vraag 5
Deelt u de conclusie in het artikel dat een verbod op nieuwbouw met een 
gasaansluiting, invloed heeft gehad op de daling? Zo ja, is er dan sprake van 
een tijdelijke terugval of is de terugval structureel? Wat gaat u doen om dat 
beeld te corrigeren? Zo nee, waarom niet?

1 https://www.cobouw.nl/woningbouw/nieuws/2019/04/fors-minder-vergunningen-voor-
nieuwbouwwoningen-101271930
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